
Beste bestuurders van de liga’s en van de raad van bestuur ABSO-BVOS

Ik wens u allen van harte welkom  op deze algemene vergadering, de tweede van de nieuwe formule. Zij
was aanvankelijk gepland  samen te vallen met een nationale wedstrijd om verplaatsingen uit te sparen maar
achteraf bekeken is een wedstrijdgebeuren geen goed idee om te vergaderen. Wij zijn alleszins te laat daar
zij had moest plaats hebben voor 1 april.

De wet 27 juni 1921 betreffende de verenigingen zonder winstoogmerk, de v.z.w.’s,  kende een zeer
belangrijke wijziging met de wet van 2 mei 2002. De overheid had vastgesteld dat vzw’s gebruikt werden
als dekmantel voor allerlei activiteiten die daar niet onder toehoren en wilde een betere transparantie zien ,
in het bijzondere omtrent het gebruik en de bewegingen van budgetten. Daarom moet er nu jaarlijks een
dossier neergelegd worden bij de Rechtbank van koophandel dat zeer lijvig kan zijn, denk maar aan
ledenlijstencvan grote verenigingen Op 16 december 2004 hebben wij een belangrijke hervorming
uitgevoerd met de bedoeling van  deze administratieve verplichtingen te vereenvoudigen en tot het
miminum te reduceren, en  van tevens de liga’s te erkennen als voornaamste organen van de oriëntatiesport
binnen onze eerder speciale Belgische structuur. Belangrijke beslissingen worden nu genomen in de
Conferentie van de clubs en gaan in hoofdzaak over het sportreglement, de beoefening van onze sport op
nationaal en internationaal vlak.  De activiteiten van een ploegencommissie en een technische commissie
gebeuren onder toezicht van een raad van  bestuur van vier personen die voldoende moet zijn voor de
coordinatie.

De administratieve last van de liga’s gaat nog altijd in stijgende lijn; dat betreft zowel de relaties met
overheden, de gemeenten als met BLOSO/ADEPS. Daardoor is de belangrijkheid van ABSO-BVOS naar
de achtergrond gedrukt en krijgt het niet meer de nodige aandacht en steun. Er wordt wel verwacht dat
onder alle omstandigheden alles wel van zelf zal gaan en in de plooien zal vallen. De personeelsbezetting
van ABSO-BVOS is tot een absoluut minimum herleid en het is dan ook onontbeerlijk dat alle leden de
vergaderingen bijwonen om operationeel en doeltreffend te blijven.

Chers amis. A ce point je veux ici tirer la sonnette d’alarme car la situation actuelle est devenu intenable  :
-  En janvier notre secrétaire général Eric Hully avait remis son mandat de secrétaire pour des raisons
personnelles car ses occupations professionnelles l’obligaient à décrocher. Lors de la Conférence des clubs
du 18 février, le conseil d’administration l’a remercié pour le travail effectué mais après la réunion, le
Conseil d’Administration est resté privé de secrétaire. Nous voici quatre mois plus tard . Aucune réunion du
CA n’a eu lieu entretemps et la communication avec l’extérieur a été interrompue. Eric Hully nous dépanne
quand c’est absolument nécessaire.

- En outre, la Conférence des clubs était pour moi une grande désullision car elle n’a rien rapporté. Toutes
les propositions de modification du règlement sportif et même le calendrier national 2007 étaient introduits
trop tard. Les clubs décidaient de ne pas procéder au vote, de joindre les propositions en annexe au rapport
et de convoquer une nouvelle conférence à la Maison des Sport à Liège. A ce jour les ligues et les clubs
n’ont pas encore reçu une invitation par manque de réunions du conseil d’administration. Le calendrier
national 2007 a quand même approuvé pour sauver les meubles. Mais  celui-ci ne serait pas passé si un club
avait émis des réserves pour  erreur de procédure.

- Pour peu nous aurions raté les inscriptions pour le JWOC . Le deadline était à la fin du mois de mai tandis
que la Commission des Equipes devait encore approuver les sélections le 5 juin. Heureusement l’affaire a
été réglée avec l’aide d’Eric Hully la veille du deadline après beaucoup coups de téléphone.



- Notre fédération est obligée a fournir à l’IOF les « whereabouts » de nos élites trimestriellement. Ces
informations doivent permettre à l’Agence Mondiale Antidopage, le WADA d’effectuer des contrôles
antidopage « out of competition ». Je n’ose pas m’informer si cela fonctionne toujours mais je connais très
bien les sanctions éventuelles en cas de graves négligences. Elles peuvent aller de l’exclusion de la
fédération  à la participation de tous les événements IOF à des amendes  jusque 100.000 €.

- Dernier cas. Hier soir un club me téléphone avec le message que la Suisse demande après les inscriptions
pour un camp sportif qui  a lieu du 24 au 28 juillet à Sumiswald, situé à l’est de Bern. Ces renseignements
doivent leur parvenir avant mardi le 20 juin. Je tombe du ciel car je ne sais pas de quoi il s’agit  ; pourtant la
première information aurait été reçue le 20 avril.  L’organisateur invite chaque année des jeunes de deux
pays et cette année c’est la Belgique et la Roumanie. Six enfants – 3 filles et 3 garçons -  entre 12 en 15 ans
et 2 accompagnateurs sont invités. Le séjour des enfants et des accompagnateurs est gratuit et il aurait une
intervention partielle pour les frais de voyage. Voilà une occasion unique mais je ne vois pas comment nous
parviendrons à contacter tout le monde, demander après des intéressés et d’organiser un encadrement.
Admettez qu’il serait fort regrettable si cette occasion nous échappait.

Ik vertel  u deze voorvallen omdat ook op echelon ABSO-BVOS en misschien nog meer dan bij de liga’s de
uitvoering van zekere administratieve verplichtingen van zeer groot belang is  en  zeer zware gevolgen kan
hebben wanneer het misloopt. Sinds januari ben ik niet in staat geweest en zou ook niet bereid geweest zijn
om én voorzitter én secretaris-generaal te spelen. Ik hoop dat iedereen beseft dat uw verplaatsing van
vandaag de moeite loont en het geen vergadering is  als een andere die kan plaats hebben in een donkere
hoek van een kantientent tijdens een nationale wedstrijd. Tijdens deze vergadering wil ik weten waar de
liga’s naartoe willen gaan met ABSO-BVOS en of zij bereid zijn er in te investeren met medewerkers. Mijn
mandaat zal daar ook van afhangen.

Roger Aerts
Président  ABSO-BVOS


